

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANKING CORPORATION /(JORDAN) Date: 30-06-2025 10:14:04 AM Subject: Appointment of a Board Member</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المؤسسة العربية المصرفية/الاردن التاريخ: AM 10:14:04 2025-06-30 الموضوع: تعيين عضو مجلس ادارة</p>
<p>Appointing Mr. Ihab Abdul Karim Mahdi Al-Maskati (Bahraini national) as a representative of the Arab Banking Corporation (B.S.C.) to the Board of Directors of the Arab Banking Corporation (Jordan) Bank, effective from 06/23/2025, in accordance with the attached letter of no-objection received from the Central Bank of Jordan.</p>	<p>تسمية السيد إيهاب عبد الكريم مهدي المسقطي (بحريني الجنسية) ممثلاً للمؤسسة العربية المصرفية (ش.م.ب) في عضوية مجلس ادارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الاردن) اعتباراً من تاريخ 2025/06/23 وحسب كتاب عدم الممانعة الوارد من البنك المركزي الاردني المرفق.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa Saub</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Saub</p>